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Odpowiadaj4c na interpelacjg wniesionq podczas MVI Sesji Rady Miasta informujg, 2e podjgte
zostaly dzialania zmiezai4ce do jak najszybszego przystqpienia do prac modemizacyjnych
lub (w pzypadku dalszego pzedlu2ania procedury) otwarcia obiektu. 0 decyzjach, kt6re zapadnqw tej
sprawie, zostanie Pan poinformowany oddzielnym pismem,
Jednocze6nie wyjaSniam, 2e analiza wykozystania ptywalni Migdzyosiedlowego Basenu Miejskiego
wskazuje, i2 oblo2enie tego basenu jest ni2sze od maksymalnego. Zar6wno do Uzgdu Miasta, jak i do
OSiR nie wplynglo 2adne zawiadomienie o trudno6ciach w dostgpie do basenu.
Kweslia godzin pzeznaczonych na zajgcia plywackie zostala wypracowana i uzgodniona pzed sezonem
na spotkaniu pzedslawicieli wladz Miasta i zainteresowanych klub6w. Kluby wyrazily aprobatq dla takiego
rozwiqlania, a tak2e ich podmiotowego pohaktowania.
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